



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 15

30 May 2024

Dear Parents/Guardians,

Yearly Examination After-school Tutorial Classes and Dropping Elective Subjects for S5

Please be informed of the following matters:

1. Yearly Examination After-school Tutorial Classes

The Yearly Examination will be conducted from 11 June 2024 to 25 June 2024. To help them prepare for the examination, students may attend pre-yearly examination after-school tutorial classes organized by the school. These tutorial classes will be held on 4 & 6 June 2024 and are conducted by members of the teaching staff. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For the details of the classes, please refer to the following table.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

Date: 4 June 2024 and 6 June 2024

Time: 3:30 p.m. – 4:30 p.m.

Subject Department	4 June 2024 (Tue)		6 June 2024 (Thur)		
Chinese Language	(S4-S5) Room 405		(S1-S3) Room 405		
Chinese for NCS students	(S1-S3) Room 406		(S4-S5) Room 406		
English	(S1) Room 104	(S3) Room 304	(S2) Library		
Mathematics	(S1-S3) Room 201		(S4-S5) Room 201		
Citizenship & Social Development	(S4) Library		(S5) Library		
Life & Society	/		(S1) Room 105	(S2) Library	(S3) Library

Chemistry	(S4) Chem Lab	(S5) Chem Lab	
Biology	(S5) Bio Lab	(S4) I.S. Lab 1	
Physics	(S4-S5) Phy Lab	/	
Integrated Science	(S2) Phy Lab	(S1) Bio Lab	(S3) I.S. Lab 1
BAFS	(S4-S5) Room 402	/	
Economics	(S4-S5) Room 502	(S4-S5) Room 502	
ICT	(S4) CR	(S5) CR	
Geography	(S1-S3) Room 411	(S4-S5) Room 411	
THS	(S4-S5) Library	/	
HKDSE PED	(S4) Library	(S5) Room 506	
French	/	(S1-S2) Library	
Hindi	/	(S1-S3) Room 105	
Urdu	(S1-S3) Room 411	/	
Chinese History	(S1-S3) Room 202	NCS students (S1-S3) Room 102	
Advanced Putonghua	(S1-S2) Room 205	/	

2. Dropping Elective Subjects for S5 Students

S5 students may apply for a drop of one of their elective subjects. The application form/parent letter should be submitted to the principal via the class teacher on or before **3 July 2024**. The results will be released on **12 July 2024**. The application form can be obtained from Ms. Lam Ngai Ling. For any enquiries, please approach Ms. Lam Ngai Ling.

Yours faithfully,

LEE Tung-ching
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零二三至二零二四年度

第十五號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

2024年5月30日

1. 學年考試前課後研習班

本學年下學期考試將於2024年6月11日至2024年6月25日舉行，是次研習班旨在增強同學的學習能力及學科知識，為學年考試打好基礎。

「學年考試前課後研習班」將於2024年6月4日及6月6日進行，研習班由本校老師指導，歡迎貴子女參加，以鼓勵他們努力溫習，準備考試。有關詳情請參考本家長信的英文版本。

2. 申請退修選修科(中五學生)

有意申請退修其中一科選修科的中五同學，可於二零二四年七月三日將申請表或家長信透過班主任交給校長，結果會於二零二四年七月十二日通知學生。申請人可向林毅玲老師獲取申請表，如有任何查詢，歡迎聯絡林毅玲老師。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。